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Emne: Oppfølging etter sykkelulykke i Lyderhornvegen 2018
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Spørsmål til samferdsledirektøren
 
Etter innspel frå Syklistenes Landsforening Bergen og omland ønskjer eg å stille spørsmål om kva
fylkeskommunen har gjort, og tenkt å gjere, som oppfølging etter sykkelulykke i Lyderhornvegen i 2018.
 
Den 21. august 2018 ca. kl. 1500 vart ein syklist påkjørt i Lyderhornveien. Syklisten kom syklande på
gang- og sykkelvegen som går parallelt med Lyderhornsveien, som er forkjørsveg. Han sykla i retning frå
Loddefjord, på veg til Åsane. Samtidig køyrte det ein lastebil i samme retning på Lyderhornsveien, på veg
til Tennebekk næringspark («Tennebekk»). Da lastebilen svingte av frå Lyderhornsveien mot Tennebekk,
kolliderte syklisten og lastebilen. Syklisten og hans sykkel havna under lastebilen, og syklisten vart påført
store personskadar. Denne har nå vore i rettsvesenet, og dom vart avsagt 22.12.2020 i Bergen Tingrett.
 
Dommen diskuterer vikepliktsreglar for lastebilføreren, syklisten, tilstrekkeleg og riktig skilting, og ei rekke
andre tiltak. 
 
Spørsmål til samferdsledirektøren:
- I lys av dommen, og alvoret i ulykka, kva for tiltak har fylkeskommunen gjort, og kva for tiltak vil
fylkeskommunen gjere for å utbetre dette risikopunktet og gjere det tryggare for syklister, gåande og for
bilistar."
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